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En l'hora decisiva de la història humana, Maria va oferir com a estança a 

Déu a si mateixa, el seu cos i la seva ànima. En ella i d'ella, el Fill de Déu 

va prendre carn. Per mitjà d'ella, la Paraula s'ha fet carn. Així, Maria ens 

diu què és l'Advent: anar cap al Senyor que ve cap a nosaltres. Esperar-

lo, escoltar-lo, mirar-lo. Maria ens diu per a què hi són els edificis de les 

esglésies: hi són perquè dins nostre puguem fer lloc a la Paraula de Déu; 

perquè dins nostre i a través de nosaltres també avui la Paraula pugui 

fer- se carn. 

En l'actual societat de consum, aquest període (de l'Advent) pateix 

malauradament d'una certa contaminació comercial, que té el perill d'alte-

rar-ne l'autèntic esperit, caracteritzat pel recolliment, per la sobrietat, per 

una alegria que no és exterior, sinó interior. Per això, és providencial que, 

obri una porta que dóna accés al Nadal, hi hagi la festa de la que és la 

Mare de Jesús, i que millor que ningú altre ens pot ser guia per conèixer, 

estimar i adorar el Fill de Déu fet home. Deixem, doncs, que sigui ella la 

que ens acompanya; que siguin els seus sentiments els que ens animen, 

per tal de predisposar-nos, amb sinceritat de cor i obertura d'esperit, a 

reconèixer en l'infant de Betlem el Fill de Déu que ha vingut a la terra per 

la nostra redempció. Caminem junts amb ella en la pregària, i acollim la 

invitació constant que ens fa la litúrgia de l'Advent a romandre a l'espera, 

una espera vigilant i joiosa, perquè el Senyor no tardarà: ell ve a alliberar 

el seu poble del pecat. 


